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As a child I always felt connected to horses, and this has never changed. To
improve the wellbeing of these beautiful, fascinating animals has always been a big
motivation for me.
I started, together with Sietske Nobel, the Equine Studiecentrum in 2012. Due to
my background as Freestyle trainer and haoptotherapist I’ve mastered the many
forms of Equine therapy.
In 2013 Sharon May-Davis came into my life, because Sietske brought her to The
Netherlands. Because of the passion by which I saw Sharon May-Davis work, I’ve
been fascinated by her knowledge and love for the horse.
Due to the busy activities of Sietske in Australia, I’ve continued Equine Studies in
2015. Sharon stayed and I felt a privileged person that I could work and learn side
by side with her in Equine Studies.
My biggest passion – building skeletons of the horses we had in dissection – is also
the which I can ask her for supervision. Beside all this we also started an
investigation in 2016, with the goal to share with you what we discover.
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Schon als Kind habe ich mich mit Pferden verbunden gefühlt, und das hat sich nie
geändert. Das Wohlergehen dieser schönen, faszinierenden Tiere zu verbessern,
war für mich immer eine große Motivation.
Gemeinsam mit Sietske Nobel habe ich 2012 das Equine Studiencentrum
gegründet. Durch meinen Hintergrund als Freestyle-Trainerin und
Haoptotherapeutin beherrsche ich die vielen Formen der Pferdetherapie.
Im Jahr 2013 trat Sharon May-Davis in mein Leben, weil Sietske sie in die
Niederlande brachte. Durch die Leidenschaft, mit der ich Sharon May-Davis
arbeiten sah, war ich fasziniert von ihrem Wissen und ihrer Liebe zum Pferd.
Aufgrund der geschäftigen Aktivitäten von Sietske in Australien, habe ich 2015 das
Pferdestudium fortgesetzt. Sharon blieb und ich fühlte mich privilegiert, dass ich
Seite an Seite mit ihr in Equine Studies arbeiten und lernen konnte.
Meine größte Leidenschaft - das Bauen von Skeletten der Pferde, die wir in der
Sektion hatten - ist auch die, bei der ich sie um Supervision bitten kann. Neben all
dem haben wir 2016 auch eine Untersuchung begonnen, mit dem Ziel, mit Ihnen zu
teilen, was wir entdeckt haben.


